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ВАЉЕВО - Министар унутрашњих послова Ивица Дачић оценио је данас да је јутрошњим
хапшењем Горана Хаџића на Фрушкој гори Србија после 20 година изашла из тамнице и
затвора.

  

"После 20 година Србија је изашла из тамнице и затвора у којој су били држава и народ",
рекао је Дачић на конференцији за новинаре у Ваљеву где је припадницима МУП
предао пет станова.

  

Дачић је рекао да је хапшењем Хаџића, Србија испунила међународне обавезе према
хашком Трибуналу, али није искључио могућност новог условљавања на путу Србије ка
Европској унији (ЕУ).

  

"Европска унија не би требало више да уцењује Србију, нема више разлога за
условљавање Србије на њеном путу ка европским  интеграцијама", казао је Дачић.

  

Министар није хтео да говори о детаљима хапшења Хаџића које су обавили припадници
Безбедносно-информативне агенције (БИА).

  

(Блиц)
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